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Kære Bünyamin Simsek, 

 

Trøjborg Fællesråd har modtaget dit svar af 24/4 2019 på vores henvendelse om dialog om den 
fremtidige udvikling af Trøjborg. 

Vi konstaterer desværre, at det i øjeblikket ikke er muligt at imødekomme vores ønske på grund 
af mangel på ressourcer og nødvendigheden af at færdiggøre en helhedsplan for blandt andet Ø-
gaderne. Men vi tager også dit svar som udtryk for, at der er et behov for at udarbejde en 
helhedsplan for Trøjborg for at sikre en sammenhængende og bæredygtig udvikling af en meget 
attraktiv del af Aarhus. En bydel, der i de seneste år har været og fortsat er under et betydeligt 
byggepres. 

Som et bidrag til at lette det aktuelle ressourcepres i Teknik og Miljø vil vi foreslå, at der i en 
periode ikke sagsbehandles nye byggesager på Trøjborg, hvis sådanne byggesager har en 
indgribende virkning på omgivelserne eller forudsætter ændringer i det eksisterende 
plangrundlag. Samtidig vil vi gerne tilbyde at begynde dataindsamling, analysearbejde mv., der 
senere kan indgå i en helhedsplan for Trøjborg. Dette arbejde skal naturligvis foregå efter 
indledende anvisninger fra Teknik og Miljø. 

Vi håber, du vil tage imod ovenstående i den ånd, det er fremsat og ser frem til en konstruktiv 
dialog herom. 

 

Med venlig hilsen, 

 

f/Trøjborg Fællesråd 

Malene Stornes (afgående formand) 

Niels Christian Sidenius (nyvalgt formand) 


